
 

Zasedání SKAS MFF UK dne 19. června 2023 

Zapsal: Willy Svoboda 

Přítomní členové: Jakub Černý, Andrej Farkaš, Martina Novotná, Willy Svoboda, Vojtěch 

Švandelík, Kateřina Vokálová, Anna Yaghobová, František Zajíc 

Hosté: doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc., doc. Mgr. Michal Žák, Ph.D., Martin Vaněk (příchod 

20:07) 

Zasedání bylo zahájeno v 19:02, zasedání řídila Martina Novotná. 

1. Schválení programu zasedání 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání 

Schválení zápisu z minulého zasedání bylo odloženo na další zasedání. 

3. Přivítání nových členů a seznámení  

Byl uvítán nový člen SKASu a proběhlo krátké seznámení všech členů. 

4. Volba předsednictva SKAS MFF UK  

FZ navrhuje MN jako předsedkyni SKASu. MN kandidaturu přijala. V tajné volbě získala MN 

7 hlasů, 1 hlas se zdržel. Předsedkyní SKASu se stala Martina Novotná.  

MN navrhuje AY, FZ, WS, AF na pozici místopředsedy. Všichni kandidaturu přijali. MN dále 

navrhla VŠ, který kandidaturu odmítl. V tajné volbě získala AY 4 hlasy, FZ 2 hlasy, FZ 1 hlas, 

WS 0 hlasů a 1 hlas se zdržel. 

Do druhého kola postoupili AY a FZ. V tajné volbě získala AY 6 hlasů, FZ 1 hlas a 1 hlas se 

zdržel. Místopředsedkyní SKASu se stala Anna Yaghobová. 

MN navrhuje KV na pozici pokladníka. KV kandidaturu přijala. V tajné volbě získala KV 

7 hlasů, 1 hlas se zdržel. Pokladníkem se stala Kateřina Vokálová. 

VŠ vyzývá k rozmyšlení, kdo by po něm v průběhu dalšího akademického roku převzal pozici 

jednatele AS MFF UK.  

5. Pracovní komise AS MFF UK 

AF seznamuje členy SKASu s jednotlivými pracovními komisemi AS MFF UK. MN 

upozorňuje, že je třeba promyslet, koho SKAS navrhne jako předsedy Studijní a Legislativní 

komise. Oba stávající předsedové konstatovali, že jsou ochotní pokračovat. 



 

6. Stanovení stabilních úkolů pro členy SKAS MFF UK 

Proběhla revize dosavadních stabilních úkolů a diskuse nad jejich nutností v nadcházejícím 

obdobím. 

Byly stanoveny tyto úkoly: 

• sociální sítě: pokračuje AY 

• nástěnky: pokračuje AY (+ pracovní skupina k nástěnkám viz předešlé zápisy) 

• kontrola odpovídání na e-mailové zprávy: nově FZ 

• odpovídání na Discordu: nově JČ 

• kontaktní osoba pro zahraniční studenta: nově WS 

• prostředník mezi SKAS a poradenskými službami: pokračuje WS 

7. Zástupce SKAS MFF UK v Radě starších Spolku Matfyzák 

Členové SKAS se shodli, že AY bude pokračovat v této pozici.  

8. Výsledky schůzky zástupců SKAS s OPMK 

FZ uvedl tento bod a shrnul závěry proběhlé schůzky mezi zástupci SKASu a OPMK. Na 

schůzce se řešila oblast sociálních sítí fakulty, prodeje propagačních předmětů a také 

dlouhodobá koncepce propagace fakulty. 

Proděkan Žák doplnil FZ a uvedl, že je velice důležité, aby v dlouhodobé koncepci propagace 

bylo myšleno zejména na nalákání nejlepších studentů na MFF UK. Dále potvrdil, že je pravda, 

že sociální sítě z pohledu SKAS MFF UK nejsou optimální (a to zejména z finančních důvodů), 

avšak zdůraznil, že jde jen o malou část celkové propagace a současně připomenul, že je nutné 

stále mít webové stránky jako základní a hlavní zdroj informací (i kvůli možnosti správy a 

ovlivnění konkrétní podoby zveřejňování informací apod.). 

AY společně s FZ a AF přednesli možnosti využívání sociálních sítí jako možnost nalákat 

zájemce na informace uvedené na webových stránkách fakulty. Zároveň uvedli, že sociální sítě 

mohou nalákat novou skupinu uchazečů. 

Následovala obsáhlá debata mezi členy SKASu a děkanem a proděkanem pro PR, ve které se 

řešili směry propagace, ale také konkrétní příspěvky na jednotlivých sociálních sítích. 

Závěrem byla dohodnuta snaha zavést technické řešení, aby zveřejňování příspěvků na 

Instagramu probíhalo primárně pod hlavičkou Matfyzu, současně se snažit o co největší 

atraktivitu zveřejňovaných příspěvků. 

Závěrem členové SKASu poděkovali za možnost vedení dialogu na toto téma. 

9. Výsledky schůzky se zástupci seminářů a soutěží 

AF shrnul závěry schůzky SKASu se zástupci seminářů a soutěží. Jako závěr z této schůzky 

navrhuje SKAS: 



 

• nastavit mechanismus odevzdávání zdravotních deníků na OPMK a vyplňování hlášení 

o závažných incidentech (vč. informace o možném předcházení jednotlivým 

incidentům); 

• lépe vydefinovat roli garantů těchto akcí a jejich vztahu k OPMK a daným akcím; 

• informovat zástupce seminářů a soutěží o vývoji experimentu vytvoření spolku pro 

soutěž Fykos. 

Proběhla obsáhlá debata mezi členy SKASu a děkanem a proděkanem pro PR, který slíbil 

promyšlení jednotlivých záležitostí. 

Kromě toho se otevřela i otázka komunikace mezi organizátory akcí a OPMK, kdy proděkan 

pro PR vyjádřil politování, že na jednání se zástupci seminářů nebyl přizván kolega Veverka, 

který by případné nejasnosti mohl na místě vysvětlit. 

10. Etický kodex 

FZ uvedl bod. Proběhla krátká diskuse o možném obsahu etického kodexu a časovém rámci 

jeho vzniku. FZ požádal děkana o začlenění vztahu mezi organizátory propagačních akcí 

a účastníky těchto akcí do návrhu kodexu. 

11. Různé 

Proběhla diskuse o fakultních šablonách prezentací a posterů. Děkan a proděkan Žák přislíbili 

se na věc dále podívat a zjistit možnosti (u posterů zvážit případné šablony až s navázáním na 

“korunku”, resp. nový vizuální propagační styl UK). 

Děkan informoval SKAS o fakultní licenci na službu Overleaf. 

MN a VŠ v krátkosti shrnuli stav diskusí ohledně počítačových laboratoří. 

MN a VŠ seznámili přítomné s plánem účasti SKASu na Albeři. 

 

Jednání bylo ukončeno v 21:17. 


